



maashry@yahoo.com

مصري
متزوج ويعول

البيانات الشخصية

محمود السيد محمد عشري

(+966) 53 628 9051

رفحاء، السعودية

01/05/1978

موجز

مهندس مدني (مدير مشروع، محكم هندسي، خبير عقود) خبرة أكثر من 23 عامًا في أعمال الاستشارات الهندسية وبخاصة أعمال المساحة والإنشاءات (المستشفيات، الوحدات السكنية، المدارس، الكليات، الطوابق المتعددة، المباني الخرسانية مسبقة الصنع، هياكل فراغية، ستائر زجاجية)، مصنف كمحكم وخبير عقود، وحاصل على العديد من الدورات في إدارة المشاريع (PMP)(PMI-RMP) ودورات معايير السلامة والصحة المهنية للصناعات العامة والإنشائية (OSHA) وبعض التدريبات في مجال الري والصرف وقنوات المياه واستصلاح الأراضي، محطات الطلمبات والضخ وعلى معرفة جيدة بأعمال الطرق والسكك الحديدية وإمدادات المياه وأعمال البنية التحتية.

التعليم والتطوير

- دبلومة التحكيم الدولي (المحكمة العربية الدولية للتحكيم كندا والمركز العربي للتحكيم) 2023-2024
- بكالوريوس الهندسة المدنية (مشروع مساحة) 2001م، جامعة جنوب الوادي.

التحكيم الهندسي

- شهادة إعداد المحكمين الدوليين 2023، شهادة حرفية صياغة حكم التحكيم واعداد مستندات التحكيم 2023، شهادة التحكيم المتخصص وقوانين التحكيم العربية 2024 (المركز العربي للتحكيم).
- شهادة التحكيم التجاري والمؤسسي وإعداد مستندات التحكيم (مركز تحكيم كلية الحقوق جامعة عين شمس) 2024.
- شهادة حرفية صياغة تقارير الخبرة الهندسية والفنية 2023.
- شهادة الجوانب القانونية لتقارير الخبراء في منازعات التحكيم (مركز تحكيم كلية الحقوق جامعة عين شمس) 2024.

العقود الهندسية والفيديك FIDIC

- شهادة إعداد المطالبات والأوامر التغييرية في العقود الهندسية وعقود الفيديك، (المركز العربي للتحكيم) 2023-2024.
- شهادة أعداد مديري عقود الفيديك (FCCM) 2022-2023.
- شهادة الاستخدامات العملية لشروط عقود الفيديك (FIDIC Module 1) 2022.
- شهادة إدارة المطالبات وفض النزاعات بعقود الفيديك (FIDIC Module 2) 2022.
- شهادة إدارة وتنظيم عقود الفيديك (FIDIC Module 4) 2022.

المهارات

محترف Excel وخبير برامج الأوفيس.
متابعة البرامج الزمنية Primavera P6

محترف Autocad 2D&3D.
التصميم الانشائي Sap، Etabs
Adobe Photoshop, Illustrator, InDesign

العضويات

- عضو نقابة المهندسين المصرية.
- عضو الهيئة السعودية للمهندسين (مستشار).
- عضو المحكمة العربية الدولية للتحكيم بكندا (محكم، خبير عقود فيديك).
- عضو المركز العربي للتحكيم (محكم، خبير عقود فيديك).

الخبرات السابقة

من 2024/09/07 م وحتى 2025/01/31.

مدير مشروع



شركة سماء للاستشارات الهندسية بالرياض (السعودية)

مشروع ترميم الافنية الخارجية والداخلية لعدد 42 مدرسة بمحافظة القريات التابع لشركة تطوير للمباني TBC

والمشروع يقع داخل محافظة القريات والمراكز التابعة لها، بقيمة إجمالية 23,911,000.00 ريال سعودي.
الأعمال المكلف بها هي:

- الإشراف على تنفيذ الأعمال بالمشروع.
- قيادة فريق من المهندسين والمراقبين المشرفين على المشروع بمختلف المجالات.
- إعداد تقارير حالة المشروع من خلال جمع وتحليل البيانات وتلخيص المعلومات والتوصية بالإجراءات اللازمة.
- الحفاظ على بيئة عمل آمنة ونظيفة من خلال تطبيق الإجراءات والقواعد والأنظمة.
- الحفاظ على قاعدة بيانات المشروع من خلال برامج الكمبيوتر وإدخال البيانات ونسخها احتياطيًا.
- المحافظة على سمعة المشروع والشركة من خلال الالتزام بالقواعد والأنظمة المنظمة لذلك.
- المساهمة في جهود الفريق من خلال تحقيق النتائج المرجوة وذات الصلة.

من 2020/02/16 م وحتى 2024/08/08 م.

مدير مشروع



مكتب البواردي للاستشارات الهندسية بالرياض (السعودية)

مشروع إنشاء كلية الصيدلة بمحافظة رفحاء، جامعة الحدود الشمالية

والمشروع يقع داخل المدينة الجامعية برفحاء، بقيمة إجمالية 130,873,943.00 ريال سعودي.
الأعمال التي كنت مكلف بها هي:

- الإشراف على تنفيذ الأعمال بالمشروع.
- قيادة فريق من المهندسين المشرفين على المشروع بمختلف المجالات.
- دراسة البرنامج الزمني ووضع حلول لزيادة معدلات الانجاز.
- مراجعة وأعداد أعمال الحصر والمستخلصات بالمشروع.
- دراسة مدد إضافية للمشروع نتيجة تأخر الصرف ونتيجة التأثر بجائحة COVID19.
- إعداد تقارير حالة المشروع من خلال جمع وتحليل البيانات وتلخيص المعلومات والتوصية بالإجراءات اللازمة.
- الحفاظ على بيئة عمل آمنة ونظيفة من خلال تطبيق الإجراءات والقواعد والأنظمة.
- الحفاظ على قاعدة بيانات المشروع من خلال برامج الكمبيوتر وإدخال البيانات ونسخها احتياطيًا.
- المحافظة على سمعة المشروع والمكتب من خلال الالتزام بالقواعد والأنظمة المنظمة لذلك.
- المساهمة في جهود الفريق من خلال تحقيق النتائج المرجوة وذات الصلة.
- إعداد دراسة السعة والطلب بالمشروع وبعض المشاريع بجامعة الحدود الشمالية.
- إعداد دراسة تخفيض المشروع بنسبة 10% لكفاءة الانفاق.

• خلال 2022/08/28 م وحتى 2022/12/04 م.



مدير مشروع

مشروع ترميم وتأهيل المدارس بالمنطقة الشمالية لعدد 50 مدرسة التابع لشركة تطوير للمباني TBC
المشروع بقيمة 20,000,000.00 ريال، لتجديد عدد 50 مدارس الواقعة بمحافظة رفحاء ومراكز المنطقة الشمالية (روضة الهباس، رفحاء، العويقيلة، عرعر، طريف) والمشروع مقسم لعدة مجموعات وتم التنفيذ من خلال أربعة مقاولين.

من 2013/02/25 م وحتى 2020/02/15 م.



مهندس مدني مشرف.

شركة زهير فايز ومشاركوه للاستشارات المعمارية والهندسية بالرياض (السعودية).
وزارة التعليم العالي - مشروع إنشاء المستشفى التعليمي بجامعة تبوك (المرحلة الاولى).

المشروع يقع داخل المدينة الجامعية بتبوك، ويهدف لإنشاء مستشفى تعليمي تحتوي على 672 سرير بقيمة إجمالية 427,570,543.00 ريال سعودي.

الأعمال التي كنت مكلف بها هي:

- الإشراف على تنفيذ الأعمال المدنية والإنشائية بالمشروع.
- مراجعة التصميم الإنشائي واعتماد النواتج الحسابية لبعض عناصر المشروع.
- مراجعة واعتماد المخططات التنفيذية واعتماد المواد.
- متابعة بعض الاختبارات المعملية (اختبارات الدمك للتربة، تكسير الأسطوانات الخرسانية).
- مراجعة التصميم الإنشائي واعتماد النواتج الحسابية للستائر الزجاجية وأعمال الألومنيوم.
- مراجعة التصميم الإنشائي واعتماد النواتج الحسابية للتغطية المعدنية (space frame).
- القيام بأعمال حصر الكميات ومراجعة المستخلصات في فترات عدم تواجد حاسب الكميات.
- القيام باعتماد ومتابعة بعض الاعمال المساحية بالمشروع.
- القيام بمتابعة تنفيذ بعض الاعمال المعمارية والاشترك في اعتماد بعض المواد المعمارية.
- القيام بتدريب طلاب كلية الهندسة بجامعة تبوك (تدريب الصيفي، محاضرات).
- إدارة فريق العمل في فترات عدم تواجد مدير المشروع.
- خلال الفترة من 01 يناير 2020م وحتى 15 فبراير، العمل كمنسق للمشروع لتسليم المشروع ومستنداته إلى مكتب استشاري جديد بعد الانتهاء من 76% من قيمة الأعمال بالمشروع، و98% من قيمة الأعمال الإنشائية بالمشروع.
- خلال الفترة من 16 فبراير 2020 وحتى 24 مارس، استمرار بالعمل كمنسق للمشروع عن بعد.

من 2011/05/08 م وحتى 2012/10/11 م.



مهندس مدني مشرف

مكتب العطيضان مهندسون استشاريون (الرياض - السعودية).
وزارة الإسكان - مشروع إسكان القنفذة بمنطقة مكة المكرمة.

والمشروع يقع شمال محافظة القنفذة ويهدف لإنشاء عدد 593 فيلا سكنية وعدد 4 مسجد محلي وعدد 1 مسجد جامع بقيمة إجمالية 291,981,761.224 ريال سعودي.

الأعمال التي كنت مكلف بها هي:

- الإشراف على تنفيذ أعمال الحفر والإحلال وأعمال الهيكل الخرساني لعدد 192 فيلا.
- مراجعة واعتماد مخططات الورشة للوحدات السكنية.
- مراجعة ودراسة البرنامج الزمني للمشروع.
- متابعة بعض الاختبارات المعملية (تصنيف التربة، اختبارات الدمك لتربة الإحلال، تكسير المكعبات الخرسانية).
- برمجة قاعدة بيانات لمتابعة التنفيذ وتحديد الاعمال المتوقع إنجازها طبقا للبرنامج الزمني.

من 2010/09/14 م إلى 2011/04/30 م.



مهندس عقود

الوحدة المحلية لمركز ومدينة أسوان (ج.م.ع)

مهندس عقود واملالك (الدرجة الثانية التخصصية).
الاشترك في بعض مشاريع تقسيم الأراضي بمدينة أسوان.
إعداد وبرمجة قاعدة بيانات للحصول على أراضي بمركز أسوان.

من 2007/09/15 م إلى 2010/08/12 م.
(من 1428/09/03 هـ إلى 1431/09/02 هـ).



مهندس مدني مشرف

مكتب عنوان مهندسون واستشاريون بالرياض (السعودية)

إدارة شؤون المباني بالإدارة العامة للتربية والتعليم بمنطقة القصيم (بنين).

- الإشراف على مشروعات إنشاء أكثر من خمسة عشر مدرسة بتكلفة 111,753,692.00 ريال سعودي.
- الإشراف على عدد من مشروعات التأهيل والسلامة وتعليق وإضافة بعض الفصول لعدد من المدارس.
- الاشتراك في العديد من لجان فتح المظاريف ولجان البت لبعض مناقصات المنطقة.
- تصميم وإشراف على تنفيذ الموقع العام لمركز التربية الفنية ببريدة.
- المشاركة في إعداد وتصميم وبرمجة قاعدة بيانات لإدارة شؤون المباني.

من 2002/07/15 م إلى 2007/08/31 م

مدير عقود وأمالك

الوحدة المحلية لمركز ومدينة أسوان (ج.م.ع) (فترة صباحية).

مدير لإدارة الأملاك والعقود ورئيساً لقسم الأملاك وبيع الأراضي من 2003/09/26 وحتى 2007/08/31 م.
مهندس تخطيط عمراني من 2002/7/15 وحتى 2003/9/25 م.
بالإضافة إلى أعمال الإشراف على مشاريع الإدارة الهندسية وهي:

- تصميم وإشراف على تنفيذ حديقة الحدادين.
- إشراف على تنفيذ فتح وإنشاء شارع شرق البندر وشارع صلاح الدين.
- إشراف على تنفيذ تطوير شارع سعد زغلول.
- إشراف على تنفيذ عملية إنشاء محلات تجارية بشارع عباس فريد.
- إشراف على تنفيذ عملية صيانة وترميم السجل المدني لمركز أسوان

مهندس مدني مصمم

مكتب صلاح للاستشارات والتصميمات المعمارية (فترة مسائية).

- المشاركة في تصميم مشروع إنشاء نادي المهندسين بمدينة أسوان والذي تقدر تكلفته بمبلغ 2,600,000.00 جنية مصري.
- التصميم الإنشائي لعدد من الفيلات بضاحية مدينة نصر بأسوان وتقدر قيمتها بمبلغ 3,000,000.00 جنية مصري.
- الإشراف على تنفيذ مشروع مدينة المهندسين (مهندس مشرف زائر) ومراجعة أعمال الحصر وحساب الكميات وإعداد المستخلصات الجارية والختامية.
- عضو لجنة تقدير وتأمين الوحدات السكنية لمشروع مدينة المهندسين.

الفترة من 2001/08/15 م إلى 2002/08/14 م.

مهندس مدني مشرف

مكتب صلاح للاستشارات والتصميمات المعمارية.

- إشراف على تنفيذ مشروع استكمال 36 وحدة سكنية بمساحات 2م90م ملك جمعية كبار المهندسين مدة التنفيذ 5 شهور.
- إشراف على تنفيذ مشروع إنشاء خمسة عشر عمارة تحتوي على 126 وحدة سكنية بمساحات 150-70م2 ملك جمعية شباب المهندسين.
- إشراف على تنفيذ مشروع إنشاء سور وسوق تجاري ملحق يتكون من عدد 50 محل تجاري وعدد 25 مكتب إداري ملك جمعية شباب المهندسين وجمعية كبار المهندسين.

مهندس استشاري
صالح رزق مختار

مهندس استشاري
صالح رزق مختار

الدورات والتدريبات

- دورة الهندسة القيمية – جمعية مهندسي مصر للتنمية 2024.
- دورة هندسة التكاليف – جمعية مهندسي مصر للتنمية 2024.
- OSHA دورة معايير السلامة والصحة المهنية للصناعات الإنشائية 2020.
- OSHA دورة معايير السلامة والصحة المهنية للصناعات العامة 2020.
- دورة إدارة المشروعات **PMP** PMBOK6 مركز أبطال المشاريع 2020.
- دورة إدارة المخاطر **PMI-RMP** مركز أبطال المشاريع 2020.
- دورة التمهيد لامتحان إعداد مديري المشاريع (**PMP**) 2013 في أكاديمية السهم التصاعدي.
- دورة تطوير المهارات لمديري الإدارات الهندسية (2006)، لمهندسي التنظيم (2005)، للعاملين في إدارات الأملاك (2004) في مركز التنمية المحلي بسقارة.
- التدريب في مشروع توشكي من 1998/6/22 إلى 1998/8/9.
- العديد من الدورات التدريبية عبر الإنترنت في برامج الكمبيوتر (أوتوكاد، Revit، Civil_3D، Surfer، Sap2000، Etaps، ...).
- حضور العديد من المحاضرات (عن بعد) التابعة لجمعية المهندسين المصريين بالرياض.

Mahmoud Ashry

Civil Engineer

23 yrs.

Project Manager, Arbitrator, Contracts Expert

EXPERIENCE

Personal Data

Mahmoud Elsayed Mohammad Ashry

(+966) 53 628 9051
Rafha - Saudi Arabia
01/05/1978

maashry@yahoo.com

Egyptian
Married



Summary

A Civil engineer (Project Manager, Arbitrator, Contracts Expert) with more than 23 years of experience in Engineering Consultancy, especially in survey and construction works (hospitals, housing units, schools, faculties, multi-story, precast concrete buildings, space frames, and curtain walls), Classified as an Arbitrator and Contract Expert, also had some courses on project management (PMP), (PMI-RMP), safety and health standards for the construction industry (OSHA), some training in the construction of water canals and drainage, and good knowledge on pump stations, road works, railways, water supply, and infrastructure work.

Education and development

- Diploma in International Arbitration (Arab International Tribunal of Arbitration - CANADA AITAC and Arab Center for Arbitration ACA) 2023-2024
- Bachelor of Civil Engineering (Surveying Project) 2001, South Valley University.

Engineering Arbitration

- Certificate of Preparation of International Arbitrators 2023, Certificate of Professionalism in Drafting Arbitration Awards and Preparing Arbitration Documents 2023, Certificate of Specialized Arbitration and Arab Arbitration Laws 2024 (Arab Center for Arbitration).
- Certificate of Commercial and Institutional Arbitration and Preparation of Arbitration Documents (Arbitration Center Faculty of Law, Ain Shams University) 2024
- Certificate of Professionalism in Drafting Engineering and Technical Expertise Reports 2023.
- Certificate in Legal Aspects of Expert Reports in Arbitration Disputes (Arbitration Center, Faculty of Law, Ain Shams University) 2024.

Engineering Contracts and FIDIC

- Certificate in Preparing Claims and Variation Orders in Engineering Contracts and FIDIC Contracts, (Arab Center for Arbitration) 2023-2024.
- Certificate in Preparing **FIDIC** Contract Managers (FCCM) 2022-2023.
- Certificate in Practical Uses of **FIDIC** Conditions of Contracts (FIDIC Module 1) 2022.
- Certificate in Management of Claims and Dispute Resolution under the **FIDIC** Contracts (FIDIC Module 2) 2022.
- Certificate in Management and Administration of **FIDIC** Contracts (FIDIC Module 4) 2022.

Skills

AutoCAD 2D&3D professional.
Structural Design Sap, Etabs
Adobe Photoshop, Illustrator, InDesign

Excel Professional and Office Software Expert.
Follow up on schedules by Primavera P6

Memberships

Member of the Egyptian Engineers Syndicate.
Member of the Saudi Council of Engineers (Consultant).

Member of the Arab International Tribunal of Arbitration - CANADA (Arbitrator, FIDIC Contracts Expert).
Member of the Arab Center for Arbitration (Arbitrator, FIDIC Contracts Expert).

Experience

From Sep 07th 2024 to Jan 31st 2025.

- ❖ **Project Manager**
- ❖ Samaa Engineering Consulting Company in Riyadh (KSA).
- ❖ TBC Building Development Company.



The project of renovated the external and internal courtyards of 42 schools in Al-Qurayyat Province and its related centres for a total cost of 23,911,000.00 Saudi Riyals.

I was responsible for the subsequent tasks:

- Ensuring that the project is executed in accordance with the project specifications and industry standards.
- Overseeing the project in multiple disciplines while leading a group of engineers and supervisors.
- Generating project status reports by accumulating and analyzing data, summarizing information, and suggesting the appropriate procedures.
- Ensuring that the work environment is secure and clean by adhering to established procedures, rules, and regulations.
- Performing data entry and backups of the project database using computer programs.
- Ensuring that the project and the company maintain their reputation by complying with the applicable rules and regulations
- Contributing to the team's efforts by achieving the desired and relevant results.

From Feb 16th 2020 to Aug 8th 2024.

- ❖ **Project Manager**
- ❖ Albwardi Engineering Consulting, Rafha (KSA).
- ❖ Northern Borders University - Pharmacy College Project.



The project is located within the University City of Rafha, with a total value of 130,873,943.00 SR.

- Supervising the implementation of works in the project.
- Led a team of supervisor Engineers.
- Study the scheduled time and give solutions to increase completion rates.
- Calculate quantities and review the invoices.
- Calculate an additional period for the project due to the delay in disbursement and the COVID-19 pandemic
- Prepare project status reports by collecting and analyzing data, summarizing information, and recommending necessary actions.
- Maintain a safe and clean work environment by applying procedures, rules, and regulations.
- Maintaining the project database through computer programs, entering and backing up data
- Preserving the reputation of the project and the office by complying with the rules and regulations governing this
- Contribute to team efforts by achieving relevant and desired results.
- preparing a study of capacity and demand for the project and some other projects at the Northern Border University.
- Working on a capacity and demand study for the project, as well as other initiatives at Northern Border University.
- Putting together research to cut project value by 10% in order to maximize expenditure efficiency.
- During Aug 28th 2022 to Dec 04th 2022.

❖ Project Manager

❖ TBC Building Development Company

❖ Project for restoration and rehabilitation of 50 schools in the northern region

Project with a value of 20,000,000.00 SR, to renovate some schools in northern province, divided into several groups and implemented by four contractors.



From Feb 25th 2013 to Feb 15th 2020

❖ Resident Civil Engineer

❖ Zuhair Fayez Partnership Consultants, El-Riyadh, (KSA).

❖ Ministry of Higher Education - Tabuk University Hospital Project.



The project is located within the University City of Tabuk, and aims to establish an educational hospital with 600 beds with a total value of 427,570,543.00 SR.

In charge of the following work:

- Supervising the implementation of civil and construction works in the project.
- Reviewing the structural design and approving the calculation notes for some elements of the project.
- Review and approve shop drawings.
- Following some laboratory tests (soil compaction tests, cracking of concrete cylinders).
- Reviewed structural design and approved the calculation notes for curtain walls and aluminum works.
- Review of structural design and approved the calculation notes for the metal covering (space frame).
- Calculate quantities and review the invoices during the periods of absence of the quantity surveyor.
- Approving and following up on some survey works in the project.
- Follow up on the implementation of some architectural works and participate in the Approval of some materials.
- Led the team when the project manager was absent.
- Training for students of the Faculty of Engineering (site training, lectures).
- Leading the team while the project manager is not present or at vacations.
- From Jan 1st, 2020 to Feb 15th, I work as a coordinator to deliver the project to a new consultant office after finishing 76% of it, and 98% of the construction work.
- From Feb 16th, 2020 to Mar 24th, I was work as an online coordinator.

From May 8th 2011 to Oct 11th 2012

❖ Resident Civil Engineer

❖ Otaishan Consultant Engineers, El-Riyadh, (KSA).

❖ Ministry of Housing - Qunfudhah housing project - Mecca Area.



The project is located in the north of the Governorate of Qunfudhah and aims to create 593 Villa housing units and 4 local mosques and a big mosque (the mosque worth) with a total cost of 291,981,761.224 Saudi riyals.

In charge of the following work:

- Overseeing the implementation of the excavation, soil replacement, and the work of the concrete structure for 192 villa housing units.
- Review and confirm the shop drawing for villa housing units.
- Review and study the time schedule of the project.
- Follow-up soil classification, soil tests, compaction tests for replacement soil, and breaking concrete cubes.

From Sep 13th 2010 to Apr 30th 2011

❖ Senior Contract Engineer

❖ Local unit of Aswan city

- Contracts and Property Engineer.



Mahmoud Ashry

Civil Engineer
Project Manager, Arbitrator, Contracts Expert

23 yrs.
EXPERIENCE

- Participate in some division of lands projects in the city of Aswan.
- Set up a database for owners of lands at the center of Aswan.

From Sep 15th 2007 to Aug 12th 2010



- ❖ **Visitor supervisor engineer**
- ❖ Enwan Consultant Bureau, El-Riyadh
- ❖ Building Affairs department of AL-Qaseem public administration for Education (boys), (KSA).

- Supervised more than 15 School constructions for some projects with a total cost of 111,753,692.00 SR.
- Supervised some projects of rehabilitation and safety, putting additional classrooms, higher and renewing old schools.
- Design and supervise the main location of the Buraidah art education center.
- Participation in the preparation and designing database for the affairs department building.

From Jul 15th 2002 to Aug 31st 2007

- ❖ **Contract Manager**
- ❖ Local unit of Aswan city - (*morning shift*)



I served as director of property and contract management & head of the land department from September 26th, 2003, to August 31th, 2007.

I served as an urban planning engineer from July 15th, 2002, to September 25th, 2003.

Additionally, as a civil engineer, I was required to supervise the following projects:

- Al-Hadadeen garden.
- Shark El-Bandar and Salah El-deen streets.
- Trade markets at Abbas Farid Street.
- Maintenance and repair of the Aswan civil registry.

- ❖ **Structural Designer**
- ❖ Salah office for architectural consulting & designing (*night shift*)



- Participation in the implementation of the Aswan engineers club which cost 2,600,000.00 LE.
- Structural designing for a number of villas in Nasr city in Aswan which cost 3,000,000.00 LE.
- Supervision on implementation of the City of Engineers project (visitor supervisor engineer).
- Member of the committee of evaluation for engineers' city housing units.

From Aug 15th 2001 to Jul 14th 2002

- ❖ **Resident Civil Engineer**
- ❖ Salah office for architectural consulting & designing



- Supervision the process of completing 36 housing units and process implementation of 126 new housing units in Aswan Engineer's city.
- Supervision the implementation of a fence and trade market which comprises 50 stores and 25 offices in Aswan Engineer's city.
- These projects cost 12,000,000 Egyptian pounds.

Courses

- Value Engineering Course - Egyptian Engineers Society and Development 2024.

- Cost Engineering Course - Egyptian Engineers Society and Development 2024.
- **OSHA** 30 Hours training course in Occupational safety and health standards for the construction industry Sep 2020.
- **OSHA** 30 Hours training course in Occupational safety and health standards for general industry Sep 2020.
- Course of project management consistent with PMI's A guide to PMBOK 6 (**PMP**) (Aug 2020) at Project Champions Group.
- Course of management consistent with PMI A Practice Standard for Project Risk Management (**PRM**) (Aug 2020) at Project Champions Group.
- Course of Training Program Exam Preparation Course for (**PMP**) (2013) at Progressive Arrow Academy.
- Course of skills development for managers of engineering departments (2006), for organization engineers (2005), and for workers at property departments (2004) at the local development center at Sakkara.
- Training at Toshka project from 22/6/1998 to 9/8/1998.
- Many online Courses in Computer programs (**AutoCAD, Revit, Civil 3D, Surfer, Sap2000, Etaps**)
- Attending many online lectures of the Egyptian Engineers associate in Riyadh.